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PROTOKOLL 07/14 
 
 

Protokoll fra møte i Oppvekst-, miljø og kulturkomiteen i Bydel Grünerløkka 
02.desember 2014 kl. 18:00, i bydelsadministrasjonens lokaler i Markveien 57. 
 
 
Åpen halvtime 
Til åpen halvtime møtte Håvard Opøien og Siri Helland fra FAU/SU i en av bydelens 
barnehager. De la frem bekymring om innsparing på vikarbruk i barnehagene. 
 
Opprop 
Til stede: Sunniva Holmås Eidsvoll (SV) leder, Anita Wold (V), Marius Sjømæling (A), 
Magnus Worren (A), Hilde Rognlien (MDG), Mari Røsjø (R) 
 
Forfall:  Camilla Verdich (H), Bjørn G. Myhrvold (F), Turi Sten (A) 
 
I stedet møtte: Knut Tvedten (H), Jens Lange (F), Halvor Frihagen (A) 
 
Fra administrasjonen møtte: Tage Guldvog, avdelingsdirektør oppvekstavdelingen, Sigrun 
Øyre Gundersen, sekretær. 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkalling godkjent.  
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskart godkjent. 
 
Informasjon  

• KOU har besluttet at Rosenhoff barnehage driftes tom 31.07.15. 
• Teglverket barnehage fylles i disse dager opp i de 4 avdelingene som nå er i drift og 

barn gis tilbud fortløpende. Til 5. avdeling er det gitt tilbud til barn fra 1. januar. 
Oppfylling av barnehagen og ansettelser i de resterende avdelingene vil pågå 
fortløpende. 

• I Sophies Hage barnehage pågår fortsatt rehabiliteringsarbeid og en avdeling holdes 
ledig for å kunne benyttes underveis i arbeidet. 

 
Innmeldte spørsmål 
Ingen innmeldte spørsmål. 
 
Eventuelt 
Komiteen ønsker opplysninger om omfang av narkotikasalg i og utenfor bydelens barnehager 
og skoler. Bydelsadministrasjonen legger frem en sak til neste møte i OMK om håndtering av 
uteområder. 
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Saker behandlet under møtet: 
   
SAK 32/14 PROTOKOLL FRA MØTE I OPPVEKST-, MILJØ OG 
KULTURKOMITEEN 21.OKTOBER  2014 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Protokollen godkjennes. 
 
Vedtak: 
Protokollen enstemmig godkjent. 
 
 
SAK 33/14 SYKEFRAVÆR BARNEHAGER  
Saksnr.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Oppvekst-, miljø og kulturkomiteen tar saken til orientering. 
 
Vedtak: 
Oppvekst-, miljø og kulturkomiteen tar saken til orientering. 
 
 
SAK 34/14 BRUKERUNDERSØKELSE BARNEHAGE 
Saksnr.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Oppvekst-, miljø og kulturkomiteen tar saken til orientering. 
 
Vedtak: 
Oppvekst-, miljø og kulturkomiteen tar saken til orientering. 
 
 
SAK 35/14 BYDELSDIREKTØRENS BUDSJETTFORSLAG FOR 2015 
Saksnr: 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til budsjett anbefales vedtatt av bydelsutvalget. 
 
Forslag fra R: 

Generelt forslag: R0 For små budsjettrammer til bydelene 
Byrådets forslag til budsjett gir bydelene og bydel Grünerløkka - alt for små rammer til å kunne 
yte beboerne forsvarlige tjenester og til å gi de tilsatte et forsvarlig arbeidsmiljø. Forslaget 
innebærer i bydel Grünerløkka rene kutt blir på ca. 11 mill. og den totale omfordeling på rundt 
43 millioner kroner i tillegg til ca. 200 millioner som er kutta sia 2004. I samme periode har 
bydelens folketall økt med over 10 prosent, og vil øke med 4000 til 5000 innbyggere i 
planperioden. 

Dersom bydelsbudsjettet for 2015 vedtas med den økonomiske ramme bystyret har vedtatt og 
slik bydelsdirektøren foreslår, kuttes det innenfor barnevern, barnehage, eldresentrene, 
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sykehjemsplasser, hjemmetjenesten m.fl. Dette betyr at det vil være mange flere som får avslag 
på vedtak når de søker bydelen om hjelp de har rett på, og viktige tilbud blir redusert eller 
fjernet helt. 

Bydelsdirektøren skriver: «Å gi en økende befolkning «gode nok» tjenester innenfor reduserte 
rammer er krevende og svært vanskelig. Det fordrer utstrakt kreativitet og innsatsvilje fra 
bydelens ansatte.» Videre skriver hun: «Rammen til pleie og omsorg vil bli redusert i 
planperioden. Bydelen skal møte en voksende befolkning både over og under 67 år med mindre 
budsjetter.» 
Kvaliteten skal altså kraftig reduseres for å klare kuttene! 

 
Funksjonsområde 2A Barnehager 
 
FO 2A R1 Kveldsåpen barnehage 
Rodeløkka barnehageenhet avdeling kveldsåpent avvikles ikke. Den økte kostnaden dekkes inn 
av kommunen sentralt (1,14 mill.) 
 
FO 2A R2 Barnehagestillinger 
2,6 stillinger i Seksjon barnehager inndras ikke. Den økte kostnaden dekkes inn av kommunen 
sentralt (1,45 mill.) 
 
FO 2A R3 Spesialpedagog 
1 stilling som spesialpedagog holdes ikke vakant, men dekkes inn av kommunen sentralt (0,62 
mill.) 
 
FO 2A R4 Lønnsskrap 
Ekstra lønnsskrap på 2,25% videreføres ikke og økes heller ikke med 1,5%. Den økte 
kostnaden dekkes inn av kommunen sentralt (2,77 mill.) 
 
Funksjonsområde 2B Oppvekst 
 
FO 2B R1 Frivillighetsmidler  
Bevilgningen til frivillighetsmidlene økes med kr. 300 000,-. Den økte kostnaden dekkes inn av 
redusert møtegodtgjørelse til politikerne. 
 
FO 2B R2 Tjenestesteder Kultur og fritid 
Tjenestestedene i Kultur og fritid reduserer ikke med 0,62 mill. Den økte kostnaden dekkes inn 
av kommunen sentralt. 
 
FO 2B R3 Seksjonssjefsstillingen i Kultur og fritid 
Seksjonssjefsstillingen i Kultur og fritid holdes ikke ubesatt inntil videre. Den økte kostnaden 
dekkes inn av kommunen sentralt (0,40 mill.) 
 
FO 2B R4 BAUT midler 
BAUT midler reduseres ikke med 0,225 mill. Den økte kostnaden dekkes inn av kommunen 
sentralt. 
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FO 2B R5 Miljøarbeidertjenesten 
Miljøarbeidertjenesten reduseres ikke med 0,22 mill. Den økte kostnaden dekkes inn av 
kommunen sentralt. 
 
FO 2B R6 Sekretær Familiehuset 
20% sekretær holdes ikke vakant. Den økte kostnaden dekkes inn av kommunen sentralt (0,11 
mill.) 
 
FO 2B R7 Psykolog Familiehuset 
50% psykologstilling inndras ikke. Den økte kostnaden dekkes inn av kommunen sentralt (0,51 
mill.) 
 
FO 2B R8 Legetjenester 
Det reduseres ikke i legetjenester. Den økte kostnaden dekkes inn av kommunen sentralt (0,09 
mill.) 
 
FO 2B R9 Diverse reduksjoner Familiehuset 
Det gjøres ikke diverse reduksjoner i driftsbudsjettet til Familiehuset. Den økte kostnaden 
dekkes inn av kommunen sentralt (0,16 mill.) 
 
Punkt 9c Bydelsdirektørens fullmakter 
 
Forslag R1 Punkt 8c Bydelsdirektørens fullmakter 
Endringsforslag til 8c - nytt strekpunkt under «følgende forutsetninger»: Bydelsdirektøren kan 
bare opprette og inndra stillinger dersom det oppnås enighet i MBU. Ved uenighet går saken til 
BU. Dette gjelder også når det inndras hele stillinger som så opprettes som delstillinger.  
 

Verbalforslag: Rødt vil fremme verbalforslag etter behandlingen i komiteene. 

 
Forslag fra SV: 
OMK tar budsjettet til orientering med følgende forslag: 
 
1) OMK er kritisk til det store foreslåtte kuttet i frivillighetsmidlene som bydelsdirektøren 
legger opp til i sitt budsjettforslag og vil anbefale BU å bevilge mer penger til 
frivillighetsmidler enn det forslaget legger opp til. 

 
2) OMK er kritisk til økningen i lønnsskrapet i barnehagene som bydelsdirektøren legger opp 
til i sitt budsjettforslag og vil anbefale BU å bevilge mer penger til vikarbruk i barnehagene enn 
det forslaget legger opp til. 
 
Merknad fra H: 
Høyres gruppe har ikke tatt stilling til budsjettet som helhet enda og har derfor stemt imot alle 
forslag unntatt økning av frivillighetsmidler som er «avklart». 
 
Voteringsorden: 
Først ble SVs forslag om å ta budsjettet til orientering satt opp mot bydelsdirektørens forslag. 
Deretter ble det stemt over SVs forslag 1, så ble det stemt over SVs forslag 2. 
Rs forslag følger saken, de ble ikke stemt over i dette møtet. 
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Votering: 
Bydelsdirektørens forslag falt enstemmig mot SVs forslag om å ta budsjettet til orientering. 
SVs forslag 1 ble enstemmig vedtatt. SVs forslag 2 ble vedtatt med 7 (1SV, 1V, 3A, 1R, 
1MDG) mot 2 (1F, 1H) stemmer 
 
Vedtak: 
Oppvekst-, miljø og kulturkomiteen tar budsjettet til orientering med følgende forslag: 
1) OMK er kritisk til det store foreslåtte kuttet i frivillighetsmidlene som bydelsdirektøren 
legger opp til i sitt budsjettforslag og vil anbefale BU å bevilge mer penger til 
frivillighetsmidler enn det forslaget legger opp til. 

 
2) OMK er kritisk til økningen i lønnsskrapet i barnehagene som bydelsdirektøren legger opp 
til i sitt budsjettforslag og vil anbefale BU å bevilge mer penger til vikarbruk i barnehagene enn 
det forslaget legger opp til. 
 
 
SAK 36/14 NYE SKOLEKRETSER TIL SKOLESTART 2015 
Saksnr: 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Oppvekst-, miljø og kulturkomiteen tar saken til orientering. 
 
Forslag fra SV: 
Ikke splitt skoleklasser på Hasle skole 
Oppvekst-, miljø og kulturkomiteen (OMK) i Bydel Grünerløkka har i sitt møte 2. desember 
2014 blitt forelagt til orientering Utdanningsetatens beslutning om opprettelse av 
inntaksområde for Teglverket skole og endring av inntaksområdet til Hasle skole. OMK er 
bekymret for konsekvensene av beslutningen både på kort og lengre sikt. 
 
Kort sikt 
Foreldregruppen ved Hasle skole som er engasjert i saken opplyser at samtidig med at 
Teglverket skole åpnes, og skoleinntaksområdet for neste års skolestartere trer i kraft, skal 
paviljongene på Hasle skole rives. De har ikke godkjenning lenger enn ut året. I følge 
foreldregruppen har rektor har varslet at dagens 1.3klasse vil splittes etter de nye 
skolegrensene. For dagens førsteklasse (altså neste års andreklassinger) betyr det at 37 elever 
blir igjen på Hasle mens 75 barn skal til Teglverket. Den fordelingen vil være omtrent det 
samme også for de to andre trinnene.  
OMK i bydel Grünerløkka er svært bekymret for oppsplitting av eksisterende klasser og 
vil be byråden og Utdanningsetaten om å hindre at dette skjer. 
 
Lengre sikt 
Den samme foreldregruppen ved Hasle skole er også bekymret for konsekvensene av de nye 
skolegrensene på nærmiljøet på lengre sikt. De som bor i Hasleområdet mener selv å ha gode 
erfaringer med å bygge relasjoner på tvers av kulturelle, religiøse, etniske og sosioøkonomiske 
forskjeller. På Hasle bor det mennesker fra alle samfunnslag og fra en lang rekke nasjonaliteter. 
Dette er et nærmiljø som i stor grad har lyktes med integrering, det er naturlig å anta at dette, 
blant annet, henger sammen med at barn med all slags bakgrunn på samme skole. 
Foreldregruppen uttrykker bekymring over at de nye skolegrensene legger opp til å etablere en 
skolekrets for Hasle skole som hovedsakelig vil bestå av en etnisk og sosioøkonomisk ensartet 
gruppe, mens nærområdet disse er en del av er sammensatt. Det ser ut til at Teglverket skole vil 
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få en langt høyere andel barn med foreldre som er ikkevestlige innvandere, samt et flertall av 
barna i nærmiljøet som har minst én forelder med innvandringsbakgrunn.  
OMK i bydel Grünerløkka mener det er uheldig å opprette nye skolegrenser som vil 
kunne bidra til å skape sosiale skiller der dette kan unngås. 
 
Komiteen vil derfor med dette be om svar fra Byråden på to spørsmål: 
1) Hva vil byråden gjøre for å hindre at eksisterende skoleklasser ved Hasle skole splittes 
opp? 
2) Hva vil byråden gjøre for å hindre skjevhet i den sosioøkonomiske sammensetningen 
av elevene ved Hasle skole og Teglverket skole i fremtiden? 
 
Vedtak: 
Forslag fra SV enstemmig vedtatt. Bydelsadministrasjonen oversender brevet til Byråd for 
kunnskap og utdanning og Utdanningsetaten, og ber om svar innen 2.februar 2015. 
 
 
SAK 37/14 STATUS FOR PARKER UNDER BYDELENS ADMINISTRASJON PER 
NOVEMBER 2014 
Saksnr: 201401708-1 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Rapporten tas til orientering. 
 
Vedtak: 
Rapporten tas til orientering. 
 
 
 
 
 
Oslo 3.desember 2014 
 
 
Sigrun Øyre Gundersen 
sekretær  
  
  
 


